

(2) This amendment would implement paragraph 2(2) of the Rules Motion.

The relevant portion of subsection 29(25) at present reads as follows:

"(i) the disposition of any property described in any of subparagraphs 66(15)(c)(i) to (vii) of the amended Act owned by the predecessor corporation immediately before the acquisition by the successor corporation of the property so acquired, or

(ii) the production of petroleum or natural gas from wells, or the production of minerals from mines, situated on property in Canada in respect of which the predecessor corporation had, immediately before the acquisition by the successor corporation of the property so acquired, an interest or a right to take or remove petroleum or natural gas or a right to take or remove minerals;

and, in respect of any such expenses included in the aggregate determined under paragraph (c), no deduction may be made under this section by the predecessor corporation in computing its income for a taxation year subsequent to its taxation year in which the property so acquired was acquired by the successor corporation."

(2). — Donne effet au paragraphe 2(2) de la Motion sur les Règles d'application.

Texte actuel du passage visé du paragraphe 29(25) :

«(i) à la disposition de tout bien visé à l'un quelconque des sous-alinéas 66(15)c(i) à (vii) de la loi modifiée qui appartenait à la corporation remplacée immédiatement avant l'acquisition, par la corporation remplaçante, des biens ainsi acquis, ou

(ii) à la production de pétrole ou de gaz naturel tiré de puits, ou à la production de minerai tiré de mines, situés sur des biens au Canada à l'égard desquels *la corporation remplacée* détenait immédiatement avant l'acquisition par la corporation remplaçante des biens ainsi acquis, *des intérêts* ou un droit d'extraire ou d'enlever du pétrole ou du gaz naturel ou le droit d'extraire ou d'enlever du minerai.

et, relativement à tous frais semblables compris dans le total calculé en vertu de l'alinéa c), aucune déduction ne peut être effectuée en vertu du présent article, par la corporation remplacée, lors du calcul de son revenu pour une année d'imposition postérieure à son année d'imposition pendant laquelle la propriété ainsi acquise a été acquise par la corporation remplacante.»